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Posiedzenie Komisji ws. PKS-ów

Dwie komisje sejmikowe, tj. Komisja Budżetu i Finansów oraz Komisja Strategii Rozwoju,
Promocji i Współpracy z Zagranicą obradowały w dniu 30.07.2010r. w sprawie propozycji
komunalizacji spółek PKS w Ostrowcu Św., Busku Zdroju, Końskich i Jędrzejowie.

Aktualny  stan  prowadzonych  działań  z  zakresie  komunalizacji  w/w  spółek  i  sytuacja
ekonomiczno-finansowa w oparciu o złożone w Ministerstwie Skarbu Państwa programy
restrukturyzacyjne przedstawili: Dyrektor Departamentu – Wojciech Siporski i Kierownik
Oddziału – Cezary Błach.


